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Onderwerp Preventie in zorgcomplexen na opening Risk Factory

Geachte burgemeester,

Onlangs verscheen het rapport Provinciaal Risicoprofiel met tal van voorbeelden van 

mogelijke brandgevaren als scenario's in de komende jaren. Daarin staat onder 
andere dat het (zeer) waarschijnlijk is dat we in Limburg te maken zullen krijgen met 
brand in een woonomgeving met verminderd tot niet zelfredzame personen. Heel 
concreet wordt er dus gesproken over een aanzienlijk risico op grote brand bij een 

zorgcomplex. Enerzijds zorgelijk dat dit als conclusie uit het rapport komt, anderzijds 

essentieel dat we ons bewust zijn van dit gevaar en dus werk maken van betere 

preventie.

Nu ligt volgens onze fractie juist op gebied van preventie een onzekerheid. Met de 

opening van de 'Risk Factory' dezer dagen dreigt de volledige preventie gefocust te 

worden op dit gebouw in Venlo. Eerder hebben we als gemeenteraad (en zeker ook 

u als burgemeester in het regionaal overleg) al onze zorgen geuit over het feit dat 
door de komst van deze risicofabriek het huidige financieringsstelsel voor 
preventieprogramma's in onze Gennepse scholen zou worden geschrapt.
Onduidelijk blijft of er nog preventieprogramma's zijn in onze zorgcomplexen en of 
die qua omvang volstaan in het licht van de in het rapport genoemde risico's. De 

WD fractie ziet het gevaar dat ten gunste van de 'Risk Factory' allerlei 
preventieprogramma's geschrapt zijn (dan wel worden), maar in de praktijk 

nauwelijks een school of groep ouderen naar Venlo zal afreizen om gebruikte 

maken van die fabriek, laat staan de groep van verminderd tot niet zelfredzame 

personen die juist gevaar lopen.
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Derhalve wordt de burgemeester vanuit zijn veiligheidsportefeuille verzocht de 

volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

1. Welke gevolgen heeft het rapport Provinciaal Risicoprofiel Limburg voor de 

gemeente Gennep met de diverse zorgcomplexen?
2. Is de burgemeester voornemens om actief in gesprek te gaan met 

vertegenwoordigers van de Gennepse zorgcomplexen om de preventie 

verder te verbeteren en daarmee de risico's te verminderen?
3. Zijn er de afgelopen jaren binnen de Veiligheidsregio Limburg-Noord 

preventieprogramma's voor zorgcomplexen geschrapt, bijvoorbeeld door 
komst van de 'Risk Factory' of bezuinigingen?

4. Met een steeds grotere groep langer zelfstandig wonende ouderen wordt 
ook dit een kwetsbare groep waar preventie voor nodig is. Wordt er 
bijvoorbeeld tijdens een keukentafelgesprek voor ondersteuning op gebied 

van zorg ook aandacht besteed aan brandpreventie?
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